



The International Conference on Electrical Engineering and Automation (EEA2016)

尊敬的_____先生/女士，您好！

The International Conference on Electrical Engineering and Automation (EEA2016) 将于2016年06月在香港召开。

会议通知

Introduction:

2016 International Conference on Electrical Engineering and Automation [EEA2016] will be held on June 24~26, 2016 in Hong Kong, China. EEA2016 will provide an excellent international Academic forum for sharing knowledge and results in theory, methodology and applications of Electrical Engineering and Automation.

The International Conference on Electrical Engineering and Automation (EEA2016)

2016年6月24至26日 中国香港

The International Conference on Electrical Engineering and Automation (EEA2016)

2016年电气工程与自动化国际会议（EEA2016）将在2016年6月24至26日于中国香港召开。本次会议旨在为广大的学者，研究人员等提供一个良好的学术交流平台，促进电气工程与自动化等相关议题的学习交流。

Publication:

All accepted paper will be published by **World Scientific Publishing Company** and be submitted by World Scientific Publishing Company for EI and ISTP indexing. Some excellent papers will be selected and recommended to EI or SCI journals.

World Scientific Publishing Company到目前为止，EI检索正常，请作者积极投稿、注册，并在提交终稿时认真修改文章的英文表达和语法，以免影响会议论文集出版以及检索。

Submission:

Submit via Email: EEA2016@163.com, please titled "Submission"

Deadline: 2016-1-20

Topics (not limited to):

Electronics Engineering and Electrical Engineering

Materials and Mechanical Engineering

Control and Automation

会议日程

June 24th, 2016

09:00-12:00 Conference Registration and check in

12:00-13:00 Lunch Time

13:00-18:00 Conference Registration and check in

June 25th, 2016

09:00-09:10 Open Ceremony

09:10-12:00 Keynote Speeches and Oral presentation

12:00-14:00 Lunch Time

14:00-17:00 Oral presentation and Poster presentation

June 26th, 2016

09:00-17:00 Oral presentation and Poster presentation

会议嘉宾

宋开军

教授

电子科技大学

林義貴

首席教授

國立臺灣科技大學

张建华

教授

华东理工大学

会议门票

会务费：1200元。





成都云教海量科技有限公司

2016年5月26日

授权专用章